



Plaatselijk Belang Hindeloopen

Algemene Ledenvergadering Plaatselijk Belang

Datum: 24 maart 2023
Tijd: 20.00 uur
Notulist: J. Schram
Plaats: Gemeenschapscentrum de Foeke Hindeloopen

NOTULEN

1. Opening

Voorzitter Durk van Tuinen opent om 20.05 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom

 - Aanwezigen: 77
 - Afmeldingen: Immie Zijlstra, Fam. W. en A. Bank, Egbert van Elselo, Luky van der Wal.
 - Verslag voor Uus Likje Wraald wordt geschreven door Ineke Mulder – Grasman, alvast dank hiervoor
2. Vaststellen agenda

Agenda wordt vastgesteld.
3. Vaststellen notulen vergadering 22 april 2022

Notulen worden vastgesteld.
4. Mededelingen en ingekomen stuken
 - a. Fiks omgevingsfonds

Titus Stallmann zit namens Hindeloopen in de adviesraad van het omgevingsfonds. Titus merkt op dat er vanuit de Hindelooper gemeenschap weinig aanvragen binnenkomen. Hij geeft ook aan dat als er stichtingen of verenigingen zijn die hulp nodig hebben bij het invullen van de aanvragen dan zijn Titus, Durk en Gerke bereid om daarbij te assisteren.
 - b. Visieplan

In een vorige leden vergadering werd er opgemerkt dat het visieplan gedateerd was. Met hulp van 2 studenten, o.a. Joost Houtsma, is er een heel uitgebreid plan gemaakt. En van dit plan heeft het bestuur een eigen, iets kleinere versie gemaakt. Deze versie zien wij nu als ons visieplan. Het visieplan heeft ter inzage gelegen. Wij hebben daar als bestuur 1 opmerking op gekregen vanuit Museum Hindeloopen. Onder het kopje cultuur miste het punt Museum Hindeloopen en dat zullen we aanpassen. Mochten er mensen

nog punten willen inbrengen dan kan dat uiterlijk tot volgende maand, dan gaan we het plan definitief maken.

c. Regiobank crowdfunding actie duofiets.

In samenwerking met de Regiobank is PBH een crowdfunding actie gestart voor de aanschaf voor een duofiets. Tijdens het jaarverslag wordt dit punt verder besproken.

5. Jaarverslag: Durk, Sander, Gerke en Mark nemen om de beurt de verschillende punten van het jaarverslag door. Dit jaarverslag is ook terug te lezen op de website van Plaatselijk Belang Hindeloopen.

6. Nieuw aan te stellen commissies:

Wij willen als bestuur graag de goedkeuring voor 2 nieuwe commissies die onder PBH gaan vallen.

a. Jeugdcommissie

We zijn al een tijdje bezig om het gat in te vullen wat ontstaan is na het wegvallen van activiteiten door Jûngfolk. Jûngfolk heeft in de nabije toekomst geen activiteiten gepland staan.

Vorig jaar heeft PBH de optocht op Koningsdag georganiseerd met behulp van Froukje Binnema en Monique de Vreeze. Zij gaven aan dat ze wel vaker kinderactiviteiten willen organiseren maar dan hebben ze wel een kader en financiën nodig. Wij kregen dan ook de vraag of PBH hier wat in kon betekenen. Bestuur PBH stelt voor om deze nieuwe jeugdcommissie onder PBH te laten vallen.

Durk vraagt de leden om een akkoord te geven voor deze jeugdcommissie. Financiën (en dus ook enige kosten) van deze commissie lopen via PBH. De jeugdcommissie krijgt het akkoord van de leden.

b. Commissie woningbeleid

Wilt Kelderhuis heeft in de vorige ALV de opmerking gemaakt dat als er een nieuw bestemmingsplan is, dat de Gemeente ook moet handhaven. Daarom moet er een commissie worden gevormd onder PBH die er op toeziet dat de Gemeente daadwerkelijk ook handhaaft op het nieuwe woningbeleid. Bestuur PBH heeft afgelopen jaar gewerkt aan de voorbereiding van het werk van deze commissie. Deze commissie zal bestaan uit de volgende 3 leden: Wilt Kelderhuis, Johan Langbroek en vanuit het bestuur van PBH zal Mark Ringnalda plaatsnemen. Dit bestuur zal zorgdragen voor het toezien op de handhaving van het nieuwe bestemmingsplan en krijgt de ruimte om direct met de Gemeente SWF daarover in contact te treden.

Durk vraagt de leden van PBH akkoord voor deze nieuw te vormen commissie en het starten van diens werkzaamheden.

Commissie woningbeleid krijgt het akkoord van de leden.

7. Financiële verslagen

Sander geeft tekst en uitleg over het financieel verslag. Het financieel verslag wordt goedgekeurd, met dank aan de kascommissie Wieger van Tuinen en Douwe Bokma. Douwe vervangt Ineke Mulder – Grasman vanwege omstandigheden. Douwe verlaat de kascommissie en nieuw kascommissie lid is Alletta Hartholt.

8. Bestuur

Het bestuur heeft vorig jaar niet helemaal goed op gelet want het bleek dat Durk en Sander hun termijnen er vorig jaar al opzaten. Daarom heeft het bestuur voor de volgende constructie gekozen.

a. Aftredend en herkiesbaar: Durk van Tuinen (voorzitter) termijn vanaf heden 2 jaar. Jennie Schram (secretaris), Gerke de Jong (vicevoorzitter) en Mark Ringnalda (algemeen lid) termijn van 3 jaar. Sander van Elselo (Penningmeester / aangepast termijn van 1 jaar) Deze aangepaste termijnen zijn zodat er over 3 jaar niet ineens 5 bestuursleden tegelijkertijd aftreden. Leden gaan akkoord met applaus.

b. Aanstaande vacature penningmeester per 2024

Durk verzoekt leden in de zaal om na te denken over de invulling van deze functie, Sander van Elselo stopt per ALV 2024. Het bestuur gaat zelf ook opzoek naar een passende kandidaat.

9. Pauze

20:45 start de pauze

10. Verduurzaming in relatie tot beschermd stadsgezicht

Atty de Haan van de gemeente Súdwest-Fryslân brengt ons op de hoogte over wat het beleid is omtrent zonnepanelen binnen beschermd stadsgezicht. Ze laat door middel van een diavoorstelling voorbeelden zien van zonnepanelen die wel of niet storen zichtbaar zijn in openbaar gebied. Hieruit blijkt dan ook dat er in de oude stadskern van Hindeloopen niet veel mogelijkheden zijn voor het plaatsen van zonnepanelen. Vanuit de zaal komen er verschillende vragen en opmerkingen. Durk vraagt aan de leden of we als bestuur ook in gesprek moeten gaan met de gemeente om te vragen of er verruiming van de regels mogelijk zijn. Hindeloopen moet ook leefbaar blijven. Zijn er alternatieven mogelijk voor de inwoners die geen zonnepanelen kunnen plaatsen. Voorkeur van de leden heeft om beschermd stadsgezicht te handhaven en een alternatief buiten Hindeloopen te zoeken (collectief). Allemaal vragen waar het bestuur binnenkort mee aan de slag zal gaan. Atty wordt bedankt voor haar tijd en uitleg met een fles Hielper likeur.

11. Hielper van het jaar

Dit jaar was de keuze voor de Hielper van het jaar niet zo moeilijk. We hebben als gemeenschap met zijn allen iets onvergetelijks neergezet, en dat doen we nog steeds. Dit jaar geen individuele naam op het bord, maar dit keer onze gemeenschap en de vluchtelingen opvang. Naast de opvang voor de Oekraïners wordt hiermee ook de aandacht gevestigd op andere initiatieven van vluchtelingen opvang in Hindeloopen en de inzet van diverse Hielpers daarbij.

12. Rondvraag

- Groene kruisgebouw: Stijntje Glashouwer maakt zich zorgen over het groene kruisgebouw. Ze had gehoord dat het te koop kwam. Durk heeft daarover contact gehad met Dokter Kroijenga. Het gebouw is eigendom van dokter de Weerd maar die wil het graag verkopen. Dokter Kroijenga gaf aan dat hij waarschijnlijk niet gaat investeren in vastgoed, hij vroeg min of meer hoe belangrijk het gebouw voor de gemeenschap was. Het

gebouw komt waarschijnlijk in juni te koop te staan. Durk heeft aangegeven namens de gemeenschap dat het pand beschikbaar moet blijven.

Maarten Kruis haakt hier op in. Hij heeft contact met dokter de Weerd gehad, Maarten heeft aangeboden om het pand te kopen en het beschikbaar stellen aan de gemeenschap zoals het nu ook gebruikt wordt. Maarten vraagt of Plaatselijk Belang hem daarbij kan helpen. Het hoeft niet gefinancierd te worden, dat kan Maarten zelf. Er volgt applaus vanuit het publiek en bestuur PBH belooft hem hierbij te helpen.

- **Treinverbinding (Paulien Stallmann):** De trein rijdt momenteel niet tussen Hindeloopen en Stavoren en nu rijdt er een bus. Is er een mogelijkheid dat Plaatselijk Belang contact opneemt met Arriva dat die bus misschien iets verder kan rijden naar bijvoorbeeld het parkeer terrein van de Mekuljes? De bus rijdt nu tot aan de hoek van de straat naar het station en moet daar ook keren. Dit zorgt voor gevaarlijke situaties. Gerke heeft geprobeerd contact te krijgen met Arriva. Bij het callcenter wordt gezegd, vul maar een klachtenformulier in. Dat heeft Gerke gedaan. Als reactie komt er een mail dat er binnen 4 weken een reactie komt...
- **Lantaarnpalen (Frederik van Elselo):** merkt op dat de lantaarnpalen van Hindeloopen nodig toe zijn aan een schoonmaakbeurt en er zijn ook een aantal stuk. Kan iemand van de gemeente hier iets aan doen? Durk geeft aan dat we dit gaan meenemen in de schouw.
- **Parkeerbeleid (Jeannette Smid):** Vorige week heeft Jeannette een berichtje gedeeld op Facebook van de gemeente. Het ging over een klacht die ze had over het parkeerbeleid. Haar vraag was wanneer de gemeente kwam controleren bij de parkeerplekken voor vergunninghouders. Het antwoord wat Jeannette van de gemeente kreeg was dat hun prioriteit niet was om te handhaven. Iedereen zonder vergunning kon parkeren op de parkeerplaatsen. Maar wij moeten voor onze vergunning betalen wat dus onzin is. Jeannette moest de mensen er zelf maar op aanspreken was het antwoord van de gemeente. Durk geeft aan dat we binnenkort een gesprek hebben met de wethouder en dat het punt handhaving, niet alleen voor auto's aan de orde gaat komen. Ineke Mulder – Grasman is het helemaal met Jeannette eens. Ook zijn er de afgelopen tijd 2 laadpalen voor elektrische auto's geplaatst aan de Molenstraat maar er zijn helemaal geen Hindeloopers met elektrische auto's die daar gebruik van maken. Het valt Ineke ook op dat er helemaal niet gehandhaafd wordt. Misschien meer verbodsborden plaatsen? Klaaske Eekma: Vind het ook heel vervelend dat er zo weinig gehandhaafd wordt. Het is voor toeristen ook helemaal niet duidelijk. Misschien is het mogelijk om een sticker achter ons raam te doen zodat iedereen in ieder geval ziet dat wij betalen voor onze vergunning. Toeristen kijken namelijk ook heel vaak bij andere auto's of er een sticker o.i.d. achter het raam zit.

- Visieplan (Joost Houtsma): Ik heb nog even een opmerking over het nieuwe visieplan. Er staat in dat het tot 2030 wordt vastgesteld maar er kan in die tijd al heel veel zijn gebeurd waardoor het visieplan niet meer actueel is. Is het niet beter om het visieplan tot 2025/2026 vast te stellen zodat je het op tijd weer kan actualiseren. Durk geeft aan dit te zullen bespreken binnen het bestuur.
- Fiksfonds (Ids Venema): Ids wil met zijn vereniging binnenkort een aanvraag indienen bij het Fixfonds. 70% Zal worden uitgekeerd door het fonds maar 30% moet er uit andere subsidies worden gehaald. Is er vanuit PBH ook geld beschikbaar en kunnen we dat vanuit PBH indienen. Want onze vereniging heeft al bijvoorbeeld geen rekeningnummer. Durk zegt hierop dat je elk verzoek bij PBH mag indienen en wij gaan er naar kijken maar dat het bestuur geen garantie geeft op toezegging. Maar we willen gerust met je meekijken.

13. Sluiting

Durk dankt een ieder voor zijn komst en sluit om 21:45 de vergadering